
S� al correbou de Vidreres

Amb un 24% de par ticipaci�, els ve�ns de Vidreres decideixen en consulta

que es mantinguin els correbous

Hi voten 901 persones a favor i 772 en contra

Vidreres continuar� tenint correbous durant la festa major. Aix� �s el que es va decidir ahir per 901 vots a favor

Ðel 53,5% dels votsÐ i 772 en contra Ðel 45,8%Ð en la consulta popular convocada per saber el parer dels

vidrerencs i vidrerenques sobre el futur dels correbous. En total, 1.685 ve�ns majors de 16 anys Ðdels 6.983

cridats a les urnesÐ van decidir respondre a la pregunta del refer�ndum: ÒVols correbous a Vidreres?Ó Una xifra

que suposa el 24,16% de la poblaci� que tenia dret a votar. A m�s dels sis i els nos, hi va haver nou vots en blanc i

tres de nuls.

Tan bon punt es van con�ixer els resultats, lÕAjuntament va fer p�blic un comunicat en qu� recordava que sÕhavia

comprom�s a donar continu�tat al resultat, fos quina fos la par ticipaci� i la difer�ncia de vots entre una opci� i

lÕaltra. Per tant, Vidreres continuar� tenint correbous. En aquest mateix sentit, un representant de lÕentitat

organitzadora del correbou, que celebrava la seva vict�ria, explicava que ara caldr� veure si la pand�mia permet

que lÕany que ve ja es pugui celebrar despr�s de dos anys sense fer-se. El mateix por taveu mostrava la

satisfacci� del colálectiu a qu� per tany pels resultats obtinguts despr�s dÕuns dies de molts nervis. Ò�s una gran

satisfacci� perqu� veiem que la gent valora la feina que fem any rere any. �s una festa del poble, por ta molta

gent i dona vida al poble.Ó

A lÕaltra banda, des de lÕAgrupaci� de Vidreres de Defensa Ambiental, Meritxell Arias assenyalava que el resultat

indica que Òhi ha mig poble que no vol correbousÓ i que Òest� clar que al poble hi ha debatÓ. En aquest sentit, va

recordar que, des dÕaquesta banda, per lÕabolici� dels correbous se seguir� treballant al Parlament i mitjan�ant

la plataforma Prou Correbous. Pel que fa a la par ticipaci�, del 24%, Arias va considerar que el context de

pand�mia tampoc havia facilitat que hi hagu�s m�s votants i que es pogu�s arribar a una quota com la de la

consulta que hi va haver a Santpedor.

Per lÕalcalde, Jordi Camps, la jornada dÕahir era Òimpor tant i decisivaÓ. I hi afegia: ÒSÕha posat sobre la taula una

festa local que generava cer ts dubtes a una par t de la poblaci�. La consulta no referend�ria dÕavui tenia lÕobjectiu

dÕescoltar la veu dÕun poble i fer la seva voluntat.Ó Camps tamb� va destacar: ÒPer celebrar la jornada hem estat

en contacte permanent amb les par ts implicadesÓ i que Òen tot momentÓ sÕha seguit la llei de consultes 10/2014,

de consultes populars no referend�ries.

Un dia intensLa consulta popular per decidir el futur dels correbous de Vidreres es va comen�ar a plantejar lÕany

2019 quan durant aquest esdeveniment un j�nec va saltar una tanca de la pla�a, va envestir el p�blic i va

provocar uns 19 ferits. LÕincident va fer reobrir el debat entre par tidaris i opositors de lÕacte i es va acordar una

consulta per al mar� del 2020, per� va haver de ser suspesa a causa de la pand�mia. Ahir, molts ve�ns de

Vidreres par tidaris del s� coincidien a af irmar que si no hagu�s estat per aquest ÒincidentÓ ÒpuntualÓ no sÕhauria

arribat a fer aquesta consulta. Un ve� que sÕencarrega del muntatge dÕaquest acte explicava que hi ha molta

seguretat i que el que va passar el 2019 �s molt excepcional. Com ell, molts dels par tidaris que se celebri el

correbou insistien que no t� a res a veure amb els toros. En aquest sentit, entre els arguments dels par tidaris del

s� que m�s sÕhan sentit aquests dies �s que a la festa de Vidreres no hi ha maltractament i que �s una tradici�

del poble en qu� par ticipa molta gent, sobretot joves.
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